
Samenwerkingsschool De Lei 
Larikslaan 2 

2451 BV Leimuiden 
info@delei.wijdevenen.com 

0172-509295 
MR vergadering 

 

Datum: 28 november 2022 

Tijd: 19.30 uur 

Plaats: Online via Teams 

Voorzitter: Anja van Haastregt 

Notulist: Petra Bothof 

Aanwezig: Anja van Haastregt , Astrid Hofmans, Charlotte Bos, Karin Uilenberg, Kristel van  
  Goozen, Marije Uilenberg, Petra Bothof 

Afwezig: Wieze van Elderen 

 

Agenda: 

1. Opening 

 

2. Mededelingen MT 

• Uitgeloot subsidie Basisvaardigheden (mededeling) 

o We hebben ons hiervoor aangemeld, maar wij niet uitgekozen. Er waren veel 

scholen die hiervoor inschrijven en maar een beperkt aantal subsidies 

• GWGB+ Plan van Aanpak: 

o Het plan van aanpak is nog niet af. We hebben ons vorig schooljaar hiervoor 

aangemeld. Het doel is om onze opbrengsten te verhogen. Het doel is om 

zoveel mogelijk leerlingen boven  het 1f niveau te krijgen met begrijpend 

lezen en rekenen. En ook zoveel mogelijk boven het 1s niveau 

o Het doel voor 1f halen we, voor begrijpend lezen halen we ook het 1s niveau. 

Alleen voor rekenen halen we 1s niet. 

o Marieke Renkema van GWGB+ is meerdere keren geweest, ze heeft 

geobserveerd en dit is met het team besproken. 

o Hoofddoel = leerrendement verhogen 

o Tweede doel: Effectief lesgeven, op dit moment ligt met name de focus op 

rekenen. 

o Derde doel: Effectief begrijpend lezen geven. 

o Kristel wil het plan van aanpak zo snel mogelijk afmaken en stuurt het dan 

rond. In ieder geval voor de kerst. 

 

o We werken met Snappet vanuit de leerlijnen en elke week staat er een 

leerlijn centraal. Bijvoorbeeld: tijd, getallen, meten, wegen, etc. 
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o Alle doelen van Snappet en de doelen van cito staan nu uitgewerkt. 

o We plannen in een centraal document alle rekenlessen per jaargroep. We 

noteren de voorkennis: Wat weten de kinderen al?  Ook schrijven we uit 

welke denkstappen er worden genomen? Aan het einde van de les noteren 

we welke leerlingen de stof beheersen. ~Door deze manier van werken kan je 

de lessen beter plannen en kan je aan bepaalde onderdelen ook al eerder 

aanbieden of een leerdoel herhalen zodat ze de volgende stap beter kunnen 

nemen. Hier zijn we heel druk mee bezig. Er is ook verwerking op papier, 

maar ook plannen we veel meer doe lessen in. 

o Het is geen subsidie: het rijk stelt het beschikbaar en er wordt niet over geld 

gesproken.  

• Strategische Koers WdV 2023-2027 (bijlage ter kennisgeving) 
o We gaan na de kerstvakantie aan de slag met het schoolplan 2024-2027. De 

strategische koers van WijdeVenen is hiervoor een leidraad. 

o Dit document is ter kennisgeving. 

o Dit is algemeen: de schoolplannen worde concreter. 

o Heb je hier wat aan? Kristel dit document moet er zijn, maar het is een document 

voor 15 scholen dus is nog niet heel concreet. 

 

3. GMR 

• Anja neemt contact op met Hester 

 

4. Overig 

 

• Scholing bijeenkomst MR: Veel verwijzingen naar het wetboek. Het heeft niet aan de 

verwachtingen voldaan, maar was wel informatief. Alleen werden er vooral artikelen uit het 

wetboek gedeeld. De oudergeleding van de MR had graag meer tips en tricks gehad. En dat 

er vertelt werd wat je kan verwachten in de mr. Het onderling uitwisselen met andere MR 

leden was interessant. Alleen hebben ze nu meer vragen dan voor die tijd. 

o Vragen die ze nog hebben is welke mogelijkheden heeft de MR. Wat is de rol van de 

oudergeleding, ook richting de andere ouders.  

o Ook willen we kijken hoe we de andere ouders willen bereiken. Eventueel een 

bericht in de nieuwsbrief?  

• Kristel is geen lid van de mr, maar is meer toehoorder. Hier gaan we waarschijnlijk wel weer 

naartoe, ze hoeft hier niet verplicht bij te zijn. Kristel stemt ook niet mee. Kristel stemt af 

met Anja of ze erbij moeten zijn. 

• Karin: Sluit de opvang aan? Volgende keer wel, maar na de MR vergadering. 

 

5. Rondvraag 

• Kristel: hoe doen we het de volgende keer met eten? 

o Karin coördineert het eten 

• Marije: waarom hebben we geen subsidie voor schoolfruit? 
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o Kristel heeft vroeger ervaren dat je fruit elke dag moet snijden en uitdelen. Dit is erg 

arbeidsintensief en zonde van de tijd. Ook moet je er ook een heel programma aan 

koppelen.  

o We doen ook geen schoolontbijt omdat we niet er zeker van zijn of wij wel de juiste 

doelgroep zijn. 

 

6. Sluiting 

• Kort maar krachtig, volgende vergadering maandag 23 januari, met eten. 

 

Actiepunten: 

 

• Bericht voor in de nieuwsbrief waarin er kort wordt vertelt wat er besproken is tijdens de 

MR vergadering (met eventueel een verwijzing naar de notulen op de website). 

 

 

 

 

 

 

Vergaderdata 2022-2023 

• maandag 23 januari > live met eten 17.30 tot 19.30 dan IKC raad 

• maandag 13 maart > online 19.30 eerst IKC raad 

• dinsdag 23 mei > live met eten 17.30 tot 19.30 dan IKC raad 

• donderdag 22 juni > live met eten 17.30 tot 19.30 dan IKC raad 

•  

 

GMR data 2022-2023 

• Donderdag 3 november 

• Donderdag 8 december 

• Donderdag 23 februari 

• Dinsdag 11 april 

• Dinsdag 16 mei 

• Donderdag 15 juni 

• Donderdag 29 juni 
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